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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 26. 9. 2016 ob 18. uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
 

NAVZOČI:  
 

Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Gregor Meterc, Mitja Rozina, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Boris 
Moškon, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 
Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, zunanji poročevalci pri 
posameznih točkah dnevnega reda, novinarji, predsedniki krajevnih skupnosti, predstavniki 
javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 
Sejo je vodila županja, Jasna Gabrič. 
 

Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
 

Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 11. redne seje občinskega sveta 
z dne 20. 6. 2016.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 23 članov OS.  
Z 21 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 203 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 11. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 
2016.  

2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 
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Sledilo je glasovanje o skrajšanem zapisniku 4. korespondenčne seje občinskega sveta z dne 
19. 7. 2016.  
 
OS Boris Moškon je podal vprašanje v zvezi s sprejetim sklepom 4. korespondenčne seje OS. 
Zanimalo ga je, zakaj je datum sprejetega sklepa 19. 7. 2016, če pa je glasovanje trajalo do 
vključno 23. 7. 2016.  
Odgovor na vprašanje je podala vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala. Pojasnila je, da 
se že vseskozi upošteva isto načelo, da se na sklepu navede datum začetka glasovanja.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
Z 19 glasovi »ZA« ter 1 glasom »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 204 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 4. korespondenčne seje občinskega sveta z 
dne 19. 7. 2016.  

2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 

 
Sledila so glasovanja za obravnavo predlogov po skrajšanem postopku.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 205 

 
1. 
 

»Predlog Odloka o ukinitvi odlokov, sprejetih v letih od 1990 do 1996«, Občinski svet Občine Trbovlje 
obravnava po skrajšanem postopku. 

2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 

 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 206 

 
1. 
 

»Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec 
Trbovlje«, Občinski svet Občine Trbovlje obravnava po skrajšanem postopku. 

 
2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 

 
Nato je sledilo glasovanje o predlogu dnevnega reda.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
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S K L E P št. 207 

 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 12. redne seje občinskega sveta z dne 26. 9. 2016. 
 

1. Pregled realizacije sklepov 11. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 2016 ter 4. korespondenčne 
seje občinskega sveta z dne 19. 7. 2016 
(Razprava in sprejem) 

 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 

 
3. Informacija o izdelavi Celostne prometne strategije 

(Razprava in sprejem) 
 

4. Predlog Odloka o ukinitvi odlokov, sprejetih v letih od 1990 do 1996 
(Skrajšani postopek) 
 

5. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec 
Trbovlje 
(Skrajšani postopek) 
 

6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu občine Trbovlje za leto 2016 – 1. rebalans 
(Skrajšani postopek) 

 
7. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Trbovlje 

(1. obravnava) 
 

8. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Tončke Čeč 
Trbovlje 
(1. obravnava) 

 
9. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja 

Trbovlje 
(1. obravnava) 
 

10. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trbovlje za leto 2016 
(Razprava in sprejem) 

 
2. 

 

Sklep velja takoj. 
∗∗∗ 

 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 11. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 2016 ter 

4. korespondenčne seje občinskega sveta z dne 19. 7. 2016 
Razprava in sprejem 

 

Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 208 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 11. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 
2016. 
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2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 209 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 4. korespondenčne seje občinskega sveta z 
dne 19. 7. 2016. 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 2. 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 

Vprašanja in pobude so podali: OS Boris Moškon, OS Samo Guzej, OS Bogdan Šteh, OS Alojz 
Vajdič, OS Sara Sotlar (v imenu svetniške skupine SDS), OS Borut Dolanc ter OS Alenka 
Nemet Revinšek.   
 
Podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda.  
 
Sledile so ostale informacije:  

- Kristjan Dolinšek je podal informacije glede Mehanike (razvidno iz odgovora na 
svetniško vprašanje). Županja, Jasna Gabrič je še pojasnila, da se bo vodjem svetniških 
skupin poslal pisni poziv za posredovanje njihovih stališč glede rešitve omenjene 
problematike. 

- Analiza vzorcev odloženega materiala na površinah RTH: opravljen je bil sestanek z 
vodstvom RTH; glede na opravljene analize navedenega materiala so bili podani štirje 
predlogi: Kadunja na bukovi gori (predlagano je bilo, da se prekine vgrajevanje pepela, 
ker ta ni pripravljen kot certificiran gradbeni proizvod v skladu z STS), Digestat 
(predlagano, da se sanacija odprtih kopov z digestatom prekine, dokler se ne poišče 
primernega načina uporabe), Ojstro – kompost (dobavitelj mora zagotavljati 
neoporočenost komposta, opravile pa se bodo tudi nenapovedane kontrole vzorčenja v 
notranjosti kupa na kamionu), Ojstro – površine (ni bilo predlogov), CEP-Merkscha 
(predlagano je bilo, da se material odstrani); predlagana je bila tudi sondaža v večjo 
globino, na podlagi katere bo znanih več informacij o vgrajenem materialu. 

- Informacija v zvezi s potekom izbire izvedenca za nadzor nad investicijo »Rekonstrukcija 
in energetska sanacija OŠ Trbovlje ter trenutne aktivnosti (poročilo je v nastajanju in po 
prejemu bo z njim seznanjen tudi OS). 

- Informacija glede postopka dodeljevanja stanovanj (NOOT): pridobljeno mnenje s strani 
pristojnega ministrstva. 

- Informacija v zvezi s prejetimi stališči svetniških skupin glede objekta »Samski dom«: 
stališč nista podali SDS in SLS.  

- Informacija glede delovnih sporov: Županja, Jasna Gabrič je opozorila na širjenje 
neresnic in hudih obtožb, zapisanih v časniku Delo ter poudarila, da se s strani 
novinarke pričakuje opravičilo. 
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OS Mitja Rozina je v zvezi s stališči glede Samskega doma poudaril, da njihova svetniška 
skupina na takšne zadeve tudi v prihodnje ne bo podajala mnenj. Navedeni objekt je bil kupljen 
v času, ko je bila predsedujoča podžupanja in takrat je bilo podanih ogromno idej, kaj storiti s 
takšnimi objekti. V kolikor pa bo s strani občinskega vodstva podan pameten predlog, pa ga bo 
njihova svetniška skupina tudi podprla.  
Županja, Jasna Gabrič je pojasnila, da so bili v času nakupa objekta v obrazložitev 
predstavljeni določeni izračuni, ki pa niso držali (kar se je pokazalo kasneje na podlagi preverb).  
OS Borut Dolanc je poudaril, da se tudi s strani županje pričakuje opravičilo na zapisan 
odgovor glede dogodka ob zaključku prireditve Anduht ter da se tudi z njene strani pričakuje 
primeren in korekten odnos. Glede zapisanega v časniku Delo pa ima svetnik občutek, kot da 
županja pripravlja članke skupaj z omenjeno novinarko.    
 

∗∗∗ 
 

Ad 3. 
Informacija o izdelavi Celostne prometne strategije 

Razprava in sprejem 
 
Informacijo o izdelavi Celostne prometne strategije je prisotnim podala predstavnica podjetja 
Locus d.o.o., Nina Lipušček.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 

S K L E P št. 210 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z Informacijo o izdelavi Celostne prometne strategije.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 4. 
Predlog Odloka o ukinitvi Odlokov, sprejetih v letih od 1990 do 1996 

Skrajšani postopek 
 
Obrazložitev je podala vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 211 

 

1. 
 

Sprejme se Odlok o ukinitvi odlokov, sprejetih v letih od 1990 do 1996. 
 

2. 
 

Odlok se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati petnajsti dan po objavi.  
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3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

∗∗∗ 
 

Ad 5. 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega 

zavoda Vrtec Trbovlje 
Skrajšani postopek 

 

Pripravljeno gradivo je prisotnim predstavil strokovni sodelavec, Branko Krevl.  
 
Po podani obrazložitvi je sledila razprava. OS Borut Dolanc je podal vprašanje, ali bi v primeru 
stečaja zasebnice ostali brez tega oddelka na Dobovcu.  
Branko Krevl je pojasnil, da v primeru navedenega stečaja ne izgubimo pravice odprtja 
oddelka na Dobovcu kot javnega zavoda. Potrebna bi bila spet sprememba odloka in potrditev 
na OS.  
OS Mitja Vozel je vprašal, ali bi se lahko ta zadeva rešila s sklenitvijo najemne pogodbe med 
Občino Trbovlje in zasebnico. Ali bi v primeru ponovne spremembe odloka le-to lahko OS potrdil 
po hitrem postopku ali dvostopenjsko? Prav tako ga je zanimalo, ali so bile preučene vse 
možnosti rešitve te zadeva in je rešitev res samo izbris oddelka iz odloka.  
V odgovoru je Branko Krevl pojasnil, da se je Občina Trbovlje z zasebnico že pogovorila o 
najemu prostorov in tudi opreme. Druge rešitve kot to, da se iz odloka izbriše oddelek Metuljček 
na Dobovcu, ni. V razvidu ministrstva namreč ne moreta biti vpisana dva zavoda z istimi 
prostori. V primeru ponovne spremembe odloka pa bi se le-ta potrdil po skrajšanem postopku  
V nadaljevanju je svoje mnenje oziroma stališče predstavil tudi predsednik KS Dobovec, Marjan 
Jamšek. Pojasnil je, da si njihova krajevna skupnost že od konca šolskega leta prizadeva za 
vzpostavitev tega novega vrtca na Dobovcu. Vloženega je bilo ogromno truda tako s strani KS 
Dobovec, kot tudi s strani občinskega vodstva, za kar se jim na tem mestu tudi zahvaljuje. V 
Zasavju bo to prvi tak vrtec, na kar smo lahko vsi ponosni. Zasebnica je prejela 60 prijav na 
objavljeno prosto mesto pomočnice iz cele Slovenije in otroci se bodo tu lahko učili tudi tujega 
jezika, glasbe ipd.   
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 212 

 
1. 

 
Sprejme se »Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec 
Trbovlje«.  
   

2. 
 

Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Trbovlje se objavi v 
Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati osmi dan po objavi. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
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Ad 6. 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2016 – 

1. rebalans 
Skrajšani postopek 

 
Obrazložitev pripravljenega predloga je podal vodja oddelka za finance, proračun in družbene 
dejavnosti, Kristjan Dolinšek.  
 
Sledila je razprava. OS Marjana Eberlinc je tako kot že v prejšnjem letu ponovno poudarila, da 
bi bilo potrebno v rebalansu najti sredstva za 100% prisotnost pri pouku drugega učitelja 
oziroma vzgojitelja v prvem razredu. Svetnica ve, da to ni obvezno in da ima to omogočeno zelo 
malo občin, vendar bi bila to ena dodana vrednost za našo občino.  
Županja, Jasna Gabrič je odgovorila, da je bil z vsemi tremi ravnateljicami opravljen sestanek 
v zvezi s tem, pregledane so bili tudi možnosti. Za enkrat s strani ravnateljic ni bilo nobenih 
težav. Prav tako je opozorila na dejstvo, da imajo šole z več vpisanimi otroci v razredu tudi višji 
delež sofinanciranja s strani pristojnega ministrstva. In tudi Občina Trbovlje sofinancira dosti 
stvari, ki niso zajete v učnem načrtu.  
V razpravo se je vključil OS Borut Dolanc. S strani njihove svetniške skupine sta bila NOOT 
podana dva predloga za nadzora, ki bi se opravila še v letošnjem letu. Zato je prosil, da bi se z 
rebalansom proračuna za leto 2016 zagotovila NOOT vsaj ta dodatna sredstva za nadzora. 
Dodatna sredstva za izvedenca se ne bi smela upoštevati pri proračunskih postavkah za NOOT, 
saj je bil to predlog oziroma sklep OS.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 213 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 
2016. 
 

2. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem občine Trbovlje za 
leto 2016. 
 

3. 
 

Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2016 in Letni načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Trbovlje za leto 2016 se objavita v Uradnem vestniku Zasavja in začneta veljati 
naslednji dan po objavi. 
 

4. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 7. 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola Trbovlje 
1. obravnava 

 
Prisotnim je predlagani odlok predstavil strokovni sodelavec, Branko Krevl.  
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V razpravi je OS Mitja Vozel podal vprašanje, kolikšno je maksimalno število predstavnikov 
ustanovitelja v svetih zavodov, saj so le-ti vedno v manjšini (pri OŠ, Vrtcu ipd.).  
Branko Krevl je odgovoril, da število predstavnikov ustanovitelja v svetih zavodov določa 
zakonodaja. Na področju izobraževanja (kamor spadajo šole in vrtec), je ustanovitelj v manjšini.  
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 214 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Trbovlje. Predlog se daje v 30 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu 
tega sklepa.     
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 8. 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola Tončke Čeč Trbovlje 
1. obravnava 

 
Po podani predstavitvi s strani strokovnega sodelavca, Branka Krevla je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 215 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Tončke Čeč Trbovlje. Predlog se daje v 30 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po 
sprejemu tega sklepa.     
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
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Ad 9. 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola Ivana Cankarja Trbovlje 
1. obravnava 

 

Predlagani odlok je predstavil strokovni sodelavec, Branko Krevl, nato pa je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

S K L E P št. 216 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola Ivana Cankarja Trbovlje. Predlog se daje v 30 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan 
po sprejemu tega sklepa.     
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 10. 
Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trbovlje za leto 2016 

Razprava in sprejem 
 
Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trbovlje za leto 2016 je prisotnim predstavil 
vodja oddelka za finance, proračun in družbene dejavnosti, Kristjan Dolinšek.  
 

Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

S K L E P št. 217 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trbovlje za leto 
2016. 
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

∗∗∗ 
 
Seja je bila zaključena ob 2000. 
 

Zapisala:                      
Damjana ŽNIDARIČ          Županja občine Trbovlje 
            Jasna GABRIČ, mag.  
               


